
Referat fra DH bestyrelsesmøde 20.9.2021 på Fælleden 

 

 

Tilstede: Johannes Jørgensen  Anette Mølgård  Ulla Transe  Viggo Rasmussen  Else Kristensen                         

 

                Birthe Jensen 

Afbud:     Jan Jensen 

 

 

1.Godkendelse af dagsorden 

   Dagsorden godkendt. 

 

2.Godkendelse af referat 

   Referat godkendt 

 

3.Valg af referent 

   Birthe blev udpeget,da Else kom da mødet var startet. 

 

4.Formanden  har ordet. 

  Johannes fortalte at der skiftes bank fra Nordea til Danske Bank. 

   Anette påtalte Nordeas  ønske om cpr.nr.på hele bestyrelsen,gælder det også i Danske Bank ? 

   

 Johannes opfordrede os til at indstille kandidater til  årets handicappris,som uddeles  i efteråret. 

 

5.Viggo har ordet: 

  Viggo orienterede om høringssvar ,som er afgivet af handicaprådet.Høringssvaret  omhandler 

adgangsveje/tilgængelighed  omkring kommuneplanen for Himmelbjerget . 

Pt.er forslaget  sat i bero da der har været en del protester mod planen .Der forventes et borgermøde  

i oktober. 

 

6.Forslag til foredragsholder: 

 

Anette  havde hørt Falkemanden fra Them :Alene i vildmarken .Det var godt . 

men kender ikke prisen . 

Poul Nyrup Rasmussen kunne også være spændende ,Johannes  undersøger prisen på foredrag. 

 

7. Udvælgelse af 3 personer til Handicaprådet ,samt stedfortrædere: 

 

   Johannes       Viggo       Ulla     deltager i Handicaprådet. 

 

Stedfortrædere: Birthe  for Johannes . Else for Viggo . Jan for Ulla. 

 

8.Nyt fra medlemsorganisationerne: 

 

Ulla scleroseforeningen synes hun  mangler info fra lokalforeningen 

 

Anette fra Sind :Har fået lovning på nye lokaler og har fået  tildelt en del penge. 

 



Else  Epilepsiforeningen : Undersøgelse viser at pårørende ,ikke føler de bliver hørt og set. 

 

Birthe Osteoporoseforeningen : Kampagne for sundhedsfaglig personale – hurtigere opsporing af 

knogleskørhed. 

 

9.Næste møde 22.11.2021. 

 

Godkendt. 

 

10.Evt. 

 

Viggo orienterede om  byggeriet af søbadet ved kulturhuset.Navnet bliver nok Bybadet da der er et 

søbad   i forvejen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


